
Zápis ze zasedání školské komise MČ Praha-Libuš

Datum: 23. února 2023 18:05 — 19:45

Přítomni: Mgr. Michaela Novotná Burdová, Petra Plecitá, DiS., Mgr. Tomáš Dollinger, Zdenka

Dubová, Ing. Lenka Koudelková, Bc. Lucie Chmelířová

Omluveni: Ing. Jiří Hlavnička, MUDr. Radka Szotkowská

Hosté: Mgr. Kateřina Turnové

Program:

1 Zahájení

2. Vystoupení místostarostky Mgr. Kateřiny Turnově

3. Informace o rozpočtu MČ Praha-Libuš pro rok 2023, oblast školství, mládež a

zájmová činnost

4. Diskuze k tématům jednání ŠK v roce 2023

5. Stanovení témat jednání ŠK v roce 2023

6. Různé

7. Stanovenítermínu příštíhojednáníŠK

8. Závěr

Ad 1.

Paní předsedkyně zahájila zasedání školské komise v 18:05 a členové komise schválili navržený

program.

Z celkového počtu 7 členů ŠK přítomno 5 — hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 2.

Pam’ místostarostka informovala o proběhlé poradě zřizovatele s ředitelkami a ředitelem MŠ a ZŠ.

Hlavním tématem porady byly zápisy do škol a letní provoz. Informace o zápisech budou průběžně

zveřejňovány na stránkách škol a hromadně na stránkách ÚMČ Praha-Libuš. Letní provoz bude

schválen RMČ Praha—Libuš po obdrženívšech žádostí škol o uzavření.

Ad 3.

Paní předsedkyně ŠK všem členům předložila rozpočet pro oblast školství, mládeže a zájmovou

činnost pro rok 2023. K rozpočtu členové komise neměli žádné dotazy.

Ad 4.

Členové ŠK navrhli různá témata:

- Příměstské tábory, letní MŠ

— Zápisy do mateřských a základních škol

- Venkovní sportoviště pro všechny věkové kategorie

- Parkové úpravy s vodními prvky

— Lepší online komunikace ÚMČ s občany (web, Facebook, Instagram)

— Zatraktivnění sociálních sítí MČ Praha—Libuš pro mladší ročníky — zapojení dětí a žáků  



Ad 5.

ŠK se po diskuzi dohodla, že setkání s řediteli ŽS a MŠ odloží po skončení konkurzních řízení na konec

září 2023. '

Paní Plecitá navrhla setkání zástupců radnice na ZŠ v rámci třídních schůzek. Paní místostarostka

uvedla, Že setkání s občanyjiž probíhají každý měsíc na radnici a setkávání ve školách komise

projedná na dalším jednání.

Paní místostarostka informovala o fungování mobilní a webová aplikace Hlášení rozhlasu.

Komise zjistí zájem rodičů o dětské skupiny. Na dalšíjednání ŠK bude pozván zástupce RC Kuřátko,

který komisi seznámí s fungováním, zřízením a dalšími aspekty dětských skupin.

Předsedkyně ŠK navrhla zjišťovat zájem rodičů o volnočasové aktivity formou průzkumu.

Předsedkyně ŠK upozornila na připravovanou studii parku Na Jezerách, kde by se mohly

zakomponovat vodní prvky.

ŠK zahájí spolupráci se žákovským zastupitelstvem, zjistíjejich nápady a možný zájem o aktivity,

zatraktivnění sociálních sítí MČ Praha-Libuš pro mladší ročníky.

Ad 6.

V průběhu schůze zasedání ŠK bylo řešeno několik témat, o kterých členové diskutovali. Jednalo se

zejména o konkurzní řízení na vedoucí pracovní místo ředitele/ředitelky ZŠ Meteorologická, kdy končí

termín podávání přihlášek a kdyje konkrétní termín konkurzu.

Paní Plecitá vznesla dotaz, zda by bylo možné upozornit na krátký interval na semaforu pro chodce u

ulice Skalská — Meteorologická.

Paní místostarostka poděkovala paní Dubové a spolku INFO-DRÁČEK, z. 5., za organizaci Oslav TET a

českého Masopustu.

Ad 7.

Příštíjednání ŠK se bude konat ve čtvrtek 20. dubna 2023 od 18:0 hodin v kanceláři paní starostky,

Libušská 35/200, Praha 4 — Libuš.

Ad 8.

Paní předsedkyně všem poděkovala za účast a ukončila zasedánív 19:45 hodin.

Správnost obsahu jednání a zápisu potvrzuje:

Mgr. Michaela Novotná Burdová

předsedkyně školské komise

 


